



財團法人唐獎教育基金會
TANG PRIZE FOUNDATION
SELECTION COMMITTEE FOR SINOLOGY

30-1
申請書は研究開発推進課まで
推薦書要(浮長)

研究開発推進課締切

2017年9月15日

密件 CONFIDENTIAL

村田学長道啟：

二〇一八年的唐獎漢學獎即將展開提名作業，由於您學植深厚，素孚眾望，我們謹代表唐獎評選委員會竭誠邀請您參與提名。根據唐獎漢學獎評選委員會的規定，您可以提名一位傑出的漢學家。漢學獎的「漢學」指廣義之漢學，包括研究中國及其相關之學術，如思想、歷史、文字、語言、考古、哲學、宗教、經學、文學、藝術（不包含文學及藝術創作）等。一經提名，我們懇請您切勿洩露您所提名的學者的身分，包括被提名人本人在內。謹此附上提名表一份，請依照說明填寫被提名人的各項相關資料，於二〇一七年九月三十日前（以郵戳或DHL寄件日為憑）寄回下址：臺灣臺北市10492八德路二段308號2樓唐獎漢學獎評選委員會。凡與提名相關之通訊，請均以（航空）掛號郵件或DHL寄送。若以DHL寄回，信函中附有免付費信封供您使用。請勿用電子郵件、電話或傳真提名。

On behalf of the Tang Prize Selection Committee, it is our honor to announce that the 2018 Tang Prize in Sinology is accepting nominations. As a leader in academia, you have been carefully selected to be a nominator. Please recommend one Sinologist who is deemed the most worthy and deserving of this Prize. Candidates should be scholars who have made important contributions in the field of Sinology, which the Committee recognizes in its broadest sense, awarding research on China and its related fields, such as Chinese thought, history, philology, linguistics, archaeology, philosophy, religion, traditional canons, literature, and art (excluding literary and art works).

We request that you treat your nomination as highly confidential and refrain from making known your nomination to anyone, including the nominee. Please send the nomination forms to the Committee via registered (air)mail in the return envelope provided or via DHL using the prepaid DHL envelope provided. The nomination must be postmarked or shipped by September 30, 2017. Please address your submission to The Tang Prize Selection Committee for Sinology, 308 Bade Road, Section 2, 2nd Floor, Taipei 10492, Taiwan. For confidentiality reasons, please do not use fax, email, or phone to submit nominations.

錢煦 Shu Chien

錢煦 (Shu Chien)
唐獎評選委員會總召集人
Chair, Tang Prize Selection Committee

黃進興 Chin-shing Huang

黃進興 (Chin-shing-Huang)
唐獎評選委員會漢學獎召集人
Chair, Selection Committee for Sinology

2017年5月
May 2017